



智利驻华大使馆、中国信息通信研究院、中国通信企业协会诚挚地邀请您参加智利信息通信领域投资机会研讨会。

智利电信部副部长彼得罗·维查拉夫 ( Pedro Huichalaf ) 先生将担任本次研讨会主要发言人。

#### 议题：

1、智利国家电信基础设施发展规划中的项目投资机会，包括：

- 智利三个最重要城市的光纤网络项目
- 南方光缆项目 ( 该光缆从蒙特港延伸至蓬塔阿雷纳斯，全长3000公里 )

2、信息通信领域新产业，包括云计算、物联网、大数据和开放数据

3、智慧城市项目

#### 议程：

08:30-09:00 签到

09:00-09:15 智利驻华大使贺乔治致欢迎辞  
工业和信息化部国际合作司代表致辞  
中国通信企业协会苗建华副会长兼秘书长致辞

09:15-09:45 智利电信部副部长Pedro Huichalaf先生  
介绍智利信息通信领域发展情况

09:45-10:30 智利电信部数字议程司司长Juan Pablo  
Lefian先生介绍智利国家电信基础设施规划中的  
投资机会

10:30-10:45 茶歇

10:45-11:15 智利电信部特许权司司长Enoc Araya先生介绍  
智利信息通信领域投资机会

11:15-12:00 中国、智利信息通信企业代表发言

12:00 午餐

#### 时间：

2016年1月29日08:30-12:00

#### 地点：

北京民族饭店11层东华厅 ( 北京市西城区复兴门内大街51号 )

#### 联系人：

韩若冰 ( 智利使馆 ) : 010-65325373 , ihan@prochilebj.cn  
褚婧 ( 中国信通院 ) : 010-68033493 , chujing@catr.cn  
罗祥 ( 通信企协 ) : 010-68209069 , arthemiss@163.com

The Embassy of Chile in China, China Academy of Information and Communications Technology, China Association of Communication Enterprises cordially invite you to attend a seminar about investments opportunities in Chile in sector of communications and information technologies (ICT) which will be held at Minzu Hotel on January 29th, between 8:30-12:00 hrs.

The main speaker of this seminar will be the Vice-Minister of Telecommunications of Chile, Mr. Pedro Huichalaf.

#### Topics:

a) Investment opportunities in projects of the Chilean National Plan of Infrastructure Development for Telecommunication Sector.

Fiber optic networks for three most important cities of the country.

Austral Fiber Optic project (3.000 kms fiber optic from Puerto Montt to Punta Arenas).

b) New industries in the ICT field including cloud computing, Internet of Things (IOT), big data and open data.

c) Smart cities projects.

#### Program:

08:30-09:00 Registration

09:00-09:15 Welcome remarks  
- Ambassador of Chile in China, H.E. Mr. Jorge Heine  
- Representative of the Department of International Cooperation, MIIT  
- Vice Chairman & Secretary General of China Association of Communication Enterprises, Mr. Miao Jianhua

09:15-09:45 Introduction about ICT sector of Chile by Vice-Minister of Telecommunications of Chile, Mr. Pedro Huichalaf

09:45-10:30 Presentation of investment opportunities in the Chilean National Plan of Infrastructure Development for Telecommunication by Director of Digital Agenda of Vice-Ministry of Telecommunication, Mr. Juan Pablo Lefian

10:30-10:45 Coffee break

10:45-11:15 Presentation of investment opportunities in ICT sector by Director of Concessions of Vice- Ministry of Telecommunication, Mr. Enoc Araya

11:15-12:00 Presentation by representatives of Chilean and Chinese ICT companies

12:00 Lunch

#### Venue:

Minzu Hotel (Donghua Hall, 11F)  
Add: No. 51 Fuxingmennei Street, Xicheng District, Beijing

#### R.S.V.P.

Email: ihan@prochilebj.cn, eyao@prochilebj.cn  
Telephone: (86)1065325373